



Mr Darren Burden
Executive Director
Kai Tak Sports Park
啟德體育園執行總監

Darren Burden has been Executive Director at Kai Tak Sports Park in Hong Kong since Jan 2019. Kai Tak Sports Park is a new 28 hectare sports and entertainment precinct comprising a 50,000 seat stadium, 10,000 capacity arena, 5,000 seat public sports ground, 60,000 m2 of retail space, as well as public open spaces. He is leading the team on pre-opening and will oversee the day to day operation of this HK\$30bn (US\$3.8bn) precinct.

Darren has had a number of Chief Executive roles in his career including managing sports and entertainment venues in Christchurch and Dunedin in New Zealand. He has also acted as an adviser to the New South Wales Government in Australia on projects including the redevelopment of Stadium Australia and the development of CommBank Stadium in Western Sydney.

Darren is a past winner of the Asia Pacific ‘Venue Professional of the Year’ by the Asia Pacific Venue Management Association.

Darren Burden 自 2019 年一月起出任啟德體育園行政總裁。全新啟德體育園集體育及娛樂場區，佔地 28 公頃，包括一個可以容納 50,000 名觀眾的主場館、一個設有 10,000 座位的室內體育館、一個 5,000 個座位的公眾運動場，60,000 平方米的零售店舖，以及多用途活動區。Darren 除了領導團隊準備開園前的工作，並將負責監督這個價值 300 億港元（即 38 億美元）項目的日常營運。

Darren 在其專業生涯中曾多次獲委任為項目首席執行官，包括管理位於新西蘭基督城及但尼丁的體育及娛樂場館。他亦曾任澳大利亞新南威爾士州政府的項目顧問，包括澳大利亞體育場的重建項目，以及位於西悉尼的聯邦銀行體育場等建設。

Darren 曾獲 Asia Pacific Venue Management Association 頒發「年度亞太區場地卓越大獎」。